
Porada  členů  VV, OR, OKRR, starostů  a  velitelů  okrsků  OSH  Klatovy, 

konaná  dne  28. 3. 2023  v  kavárně  hotelu  Rozvoj  v Klatovech 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

schvaluje 

 
23/23. Zapisovatele zápisu – Ing. Ivanu Truskovou    -      29  hlasů pro. 

24/23. Ověřovatele zápisu: Bohumíra Bucifala, DiS., Milana Klečku  -   29  hlasů pro. 

25/23. Skrutátory porady a to: vedoucí Bc. Petru Pytlovou, DiS., 

           pí. Janu Živčákovou, Michaelu Valešovou, DiS. a 

           Miluši Švelchovou       -   26 hlasů pro, 

26/23. Program dnešního jednání        -      29 hlasů pro.     

27/23. Hospodaření OSH za rok 2022     -       30 hlasů pro. 

-       1 hlas se zdržel. 

28/23. Návrh na usnesení       -       31hlasů pro. 

 

 

ukládá 

 
09/23. Starostům  okrsků  předat  všechny  materiály, které  dnes  na  jednání obdrželi,  jednotlivým  sborům  

a  okrskům  a  to: 

- Zpravodaj OSH č. 1/2023, 

- Hospodaření OSH za r. 2022, 

- Pozvánky na zasedání Aktivu „ZH“, 

- Přihlášky na okrskové soutěže, 

- Startovní listinu, 

- Pozvánky pro postupující z okrskových kol do obvodových kol, 

- Organizační zabezpečení soutěže žen a požárního sportu, 

- Členské průkazy do sborů. 

 

 

bere na vědomí 

 
64/23. Diskusní příspěvek ředitele HZS PLK ÚO Klatovy plk. Ing. Aleše Bucifala. 

65/23. Diskusní příspěvek starosty KSH p. Josefa Černého.  

66/23. Kontrolu plnění úkolů z usnesení z posledního společného zasedání, kterou provedl starosta OSH  

p. Jaroslav Šimáček. 

67/23. Zprávu starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o činnosti VV OSH od posledního společného zasedání 

k dnešnímu dni. 

68/23. Zprávu vedoucího ORR nám. starosty OSH p. Josefa Nohy o činnosti ORR a změně v Pošumavské 

hasičské lize.  

69/23. Zprávu vedoucí ORŽ pí. Marie Kořínkové, DiS. o činnosti ORŽ. 

70/23. Zprávu náměstka starosty OSH a ved. ORM Bohumíra Bucifala, DiS., o činnosti ORM.  

71/23. Zprávu vedoucí ORP Ing. Ivany Truskové o činnosti OORP.  

72/23. Zprávu vedoucího OROO p. Alberta Jíry o činnosti OROO.  

73/23. Zprávu předsedy OKRR p. Václava Laška o čerpání rozpočtu za r. 2022 a zprávu o činnosti OKRR  

74/23. Seznámení se Zpravodajem OSH č. 1/2023, které provedl starosta OSH  p. Jaroslav Šimáček. 

75/23. Seznámení s materiály určenými pro okrsky a pro jednotlivé sbory, které provedl starosta OSH  

 p. Jaroslav Šimáček. 

76/23. Zprávu p. Václava Drhy, vedoucího Aktivu zasloužilých hasičů o činnosti Aktivu v roce 2022      



a nástinu akcí pro rok 2023. 

77/23. Diskusní příspěvek p. Jedličky z SDH Nalžovské Hory, odpověď starosty KSH p. Josefa Černého, 

doplněnou odpovědí p. Zdeňka Marouška (ORM) a náměstka starosty OSH a ved. ORM Bohumíra 

Bucifala, DiS. 

78/23. Diskusní příspěvek starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka ohledně hlášení o majetku a daňového 

přiznání.  

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

……………………………..….    ………….……………………... 

 Bohumír Bucifal, DiS.         Milan Klečka 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková      V Klatovech dne 28. 3. 2023 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Z Á P I S 

 

z porady členů VV, OR, OKRR, starostů a velitelů okrsků OSH Klatovy, 

která se konala dne 28. 3. 2023 v kavárně hotelu Rozvoj v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

Poradu  zahájil a řídil nám. starosty OSH p. Josef  Noha. Přivítal všechny přítomné členy výše uvedených 

orgánů OSH Klatovy a hosty: p. Josefa Černého starostu KSH, p. Josefa Veitha náměstka starosty KSH, p. 

Jaroslava Šimáčka starostu OSH, náměstky starosty OSH, vedoucí OR OSH, p. Václava Drhu vedoucího 

AZH, p. Václava Laška předsedu KKRR a plk. Ing. Aleše Bucifala, ředitele ÚO Klatovy HZS PLK. Poté 

následovalo uctění památky zemřelých členů minutou ticha povstáním. 

 

Následovala volba skrutátorů. Navrženy a schváleny byly: Bc. Petra Pytlová, DiS. vedoucí, dále pí. Miluše 

Švelchová, Michaela Valešová, DiS. a Blanka Hrachová. Dalším bodem byla volba zapisovatele a 

ověřovatelů zápisu. Zapisovatelem byla navržena a zvolena Ing. Ivana Trusková, ověřovatelé zápisu byli 

navrženi  a zvoleni p. Bohumír Bucifal, DiS. a Milan Klečka. Dále nám. starosty OSH p. Josef  Noha 

seznámil přítomné s programem zasedání. Poté nechal o programu hlasovat. Program byl schválen. 

 

Jako první dostal slovo ředitel ÚO Klatovy HZS PLK plk. Ing.  Aleš Bucifal, mluvil o odborných přípravách 

velitelů a strojníků prezenční formou, na kterých byla velice hojná účast – všechny termíny byly plně 

obsazené. Nabídl i možnost vypsání e-learningových kurzů přes příslušníka HZS PLK Stanislava Polívku. 

Dále upozornil, že stále probíhají kurzy pro nositele dýchací techniky. Tyto kurzy jsou pro 20 osob, také 

jsou velice obsazené. Dalšími jsou kurzy pro motorové pily, což je delší kurz. Dotace na požární stříkačky, 

které byly vypsané Plzeňským krajem, jsou jako první v ČR. V případě této dotace je možnost získat až 

150 000 Kč, ostatní doplácí obec. Dále běží dotace na přívěsné vozíky, DA. Zatím se nejspíše neuvažuje o 

tom, že by se navyšovaly částky dotací. Upozornil, že se budou otevírat opět i dotace na stavby, kde 

promluvil o určitých podmínkách dotace.  

 

Dále dostal slovo p. Černý, promluvil o loňské Krajské soutěži Plamen, která proběhla v Klatovech a byla 

velice dobře hodnocena. Letos Krajská soutěž Plamen proběhne v Plzni a dorost a požární sport 

v Domažlicích. Krajské TFA bude v Domažlicích 21. 5. 2023. KSH získalo dotaci na 2 stříkačky FOX 4 

sport. Budou sloužit pro jednotlivé soutěže na krajské úrovni a pak pro reprezentanty za náš kraj. Zatím 

jsme jediným krajem, který pořádá krajskou soutěž pro Plamen v kategorii mladší. Dále promluvil o 

splácení závazků – vůči ústředí je již splaceno, letos bude zaplacena snad většina. Paní Vídršperková splácí 

dle sjednaného splátkového kalendáře. Prozatím byla schválena dotace od Plzeňského kraje. Dále 

připomněl datové schránky, které již nyní používají všechna SDH. Poděkoval za práci všem dobrovolným 

hasičům. Nám. starosty OSH p. Josef Noha poděkoval p. Černému i plk. Ing. Aleši Bucifalovi a nabídl 

možnost se našich hostů doptávat.  

 

Předal slovo starostovi OSH p. Jaroslavu Šimáčkovi, který všechny pozdravil a upozornil na nutnost 

vypínání zvuků mobilních telefonů. Usnesení z posledního společného zasedání, bylo zkontrolováno a 

všechny body byly splněny a dodrženy. Promluvil o uplynulém období a podrobně seznámil přítomné s 

jednáním VV OSH za období od posledního společného zasedání k dnešnímu dni. Věnoval se i Valným 

hromadám ve sborech a okrsků. Omluvil funkcionáře VV, není v jejich silách účastnit se všech Valných 

hromad. Poděkoval za aktivní práci všem členům VV.  

 

Dále promluvil vedoucí ORR p. Josef Noha o práci ORR, upozornil na změny v soutěžích – bude dvojí 

hodnocení v rámci Pošumavské hasičské ligy – požární sport a dle pravidel OSH. Soutěže budou 

dvoukolové. ORR bylo schváleno organizační zabezpečení soutěží. Dále upozornil na školení rozhodčích 

14. 4. a 21. 4. 2023 požární útoky dle pravidel OSH Klatovy. Popřál všem soutěžícím hodně úspěchů při 

soutěžích.  

 

Vedoucí ORŽ pí. Marie Kořínková, DiS. upozornila na termíny soutěží: 3. 6. 2023 proběhne dopoledne 



vyřazovací kolo žen na Rabí a odpoledne požární sport. Zástupkyně ORŽ pomůžou i na okresních soutěžích 

mužů a žen a pokud to čas umožní, i při soutěži Plamen.  

 

Vedoucí ORP pí. Ing. Ivana Trusková seznámila s prací ORP a upozornila na blížící se termíny zkoušek 

Preventista II. a III. stupně, které jsou naplánované na 19. 4. 2023 v Sušici a 28. 4. 2023 v Klatovech.  

 

Vedoucí OROO p. Albert Jíra promluvil o spolupráci s OORP. Poděkoval za činnost během uprchlické 

krize. Plán činnosti za OOB je plněn. Poděkoval a popřál hodně zdaru do další činnosti.  

 

Následně promluvil vedoucí AZH p. Václav Drha. Uvedl, že AZH má 178 členů a z toho 33 nositelů titulů 

zasloužilý hasič. Poděkoval za placení příspěvků za členy Aktivu. Promluvil o okresním setkání 13. 4. 2023, 

které se uskuteční v Klatovech. AZH plánuje zájezd do Prahy do ZOO. Závěrem popřál krásné Velikonoce. 

 

Dále dostal slovo vedoucí OKRR p. Václav Lašek, který uvedl, že se OKRR 5 x se sešla dle plánu práce. 

Pravidelně hodnotí, jak probíhá čerpání rozpočtu. Hospodaření probíhalo s drobnými odchylkami. Každý 

měsíc se kontrolují účetní doklady a stav účtu. Na konci roku proběhla inventura, kdy byl kontrolován 

fyzicky materiál, hotovost v pokladně, peníze na účtu, odepsání nepotřebného majetku. Podrobně probral i 

čerpání rozpočtu – čísla jsou uvedena ve Zpravodaji č. 1/2023 a podrobněji v materiálech, které jsou 

předávány v taškách zástupcům okrsků. Popřál hodně zdraví a hodně zábavy při hasičině.  

 

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček seznámil se Zpravodajem č. 1/2023 – nutno předat do sborů a bude i 

k nahlédnutí na stránkách OSH.  

Upozornil na předání materiálů v taškách dále do sborů.  

- Čerpání rozpočtu za r. 2022, 

- Pozvánky na zasedání Aktivu „ZH“, 

- Přihlášky na okrskové soutěže, 

- Startovní listinu, 

- Pozvánky pro postupující z okrskových kol do obvodových kol, 

- Organizační zabezpečení soutěže žen a požárního sportu, 

- Členské průkazy do sborů. 

Další informace od OSH chodí pravidelně e-mailem na zástupce okrsků a je nutné je přeposílat dále do 

sborů. Promluvil o problémech s internetovými stránkami. Poděkoval Ladislavu Wirthovi, který stránky 

předělá a upraví. Upozornil na dodržování statutu vyznamenání – nutno dodržet termíny. Pro přihlašování 

členů je nutné používat nové přihlášky. Okresní oslavy sv. Floriána proběhnou v Zavlekově 7. 5. 2023. 

Okresní hasičský ples proběhl velice dobře a byl výdělečný. Upozornil na placení členských příspěvků – 

jeden sbor nemá ještě zaplaceno. Vše ostatní je uvedeno ve Zpravodaji č. 1/2023. Upozornil na termíny 

oslav, kde uvedl, že není vhodné pořádat oslavy v červnu, kdy probíhají soutěže okresní a funkcionáři OSH 

se nemohou oslav ve sborech účastnit. Popřál, aby se všem oslavy povedly. Omluvil zástupce HVP a 

upozornil na část týkající se HVP ve Zpravodaji č. 1/2023.  

 

Dále promluvil vedoucí ORM Bohumil Bucifal, DiS. - 11. 2. 2023 proběhl Zimní sraz mládeže v Sušici, 

kde byla rekordní účast 76 hlídek. Soutěže na rok 2023 jsou uvedeny ve Zpravodaji č. 1/2023. V září 

proběhne dvoudenní školení vedoucích mládeže. Upozornil, že nelze za toto dvoudenní školení nové 

účastníky naučit vše, musí být naučeni a připraveni dopředu a na tomto školení složit zkoušky. Poprosil o 

zvážení pořádání dětských soutěžích. 

 

V rámci diskuse vystoupil p. Jedlička z SDH Nalžovské Hory a položil dotaz na starostu KSH ohledně 

aplikací, díky které se budou vyplňovat přihlášky na soutěže elektronicky. Budou tam zaneseny všechny 

soutěže, bude to přehledné. Vysvětlil na příkladu. Starosta KSH p. Josef Černý uvedl, že v rámci hasičů již 

funguje kalendář akcí a soutěží, každý sbor může zadat a podívat se do toho. Jen přihlášku musíme tisknout, 

elektronické vypisování funguje několik let. Zdeněk Maroušek (ORM) doplnil, že v den konání soutěže 

neví pořadatel, kolik přijede družstev, existují OZ, kde je jasně daný termín pro přihlášení. V rámci 

dětských soutěží fungují elektronické přihlášky, což uvedl vedoucí ORM p. Bohumír Bucifal, DiS. a 

upozornil, že ve stanovách je uvedeno, že přihláška má být fyzicky. Toto potvrdil i starosta KSH p. Josef 



Černý a diskusi uzavřel starosta OSH p. Jaroslav Šimáček s tím, že jsou nutné fyzické přihlášky, máme to 

v našich stanovách.  

 

Do diskuse přispěl ještě starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a upozornil, že na www.dh.cz jsou tiskopisy a 

vysvětlivky pro  Hlášení o majetku a daňové přiznání  

 

Závěrem bylo hlasováním schváleno hospodaření OSH za rok 2022. 

 

Bylo přečteno usnesení, nikdo z přítomných ho nechtěl doplnit. Proběhlo hlasování a usnesení bylo 31 

hlasy schváleno. 

 

Závěrem poděkoval náměstek starosty OSH a vedoucí ORR p. Josef Noha za jednání. Jednání ukončil 

starosta OSH p. Jaroslav Šimáček, který všem poděkoval za veškerou práci a účasti na jednáních.  

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

 

……………………………..……...     ………….……………………... 

Bohumír Bucifal, DiS.            Milan Klečka 

 

 

Zapsala: Ing. Ivana Trusková        V Klatovech 28.3.2023 

 

http://www.dh.cz/

